
PROTOK6t. 

z przeprowadzenia dyskusji publicznej nad przyj,=tymi rOlwi'lzaniami w Miejscowym Pianie 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 220/6/2011 terenu pod dragll publiczml2b/orcz'l na osiedlu 

Wilkowyja w Rzeslowie 

Protok6t zostal sporzqdzony w dniu 13 marca 2012r. w Biurze Rozwoju Miasta R2eszowa przy 

ul. Siowackiego 9 w Rzeszowie, przez mgr Bozen~ Adamczyk-Malickq, praeollmika Biura Rozwoju 

Miasta Rzeszowa. 

Na 	 podstawie art. 17 pkt 10 ustawy z dnia 27 marca 2003r. 0 planowaniu 

zagospodarowaniu przestrzennym (Dz.U.Nr 80, poZ 717, z pMn. zm.) w dniu 13 marca 2012r., 

przeprowadzono dyskusj~ publicznq nad przyjlltymi w projekcie M iejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 220/6/2011 terenu pod drog~ publicznq 2blorczq na osiedlu 

Wilkowyja w Rzeszowie rozwiqzaniami. 

I. lista obecnoSci stanowi zalqcznik do protokolu. 

Otwarcie dyskusji publicznej 0 godz. 10 10 - powitanie zebranych. 

II. Glos w dyskusji zabrali: 

1. 	 Pani mgr int. arch. Anna Rainczuk, dyrektor Blura ROlWOjU Miasta Rzeszowa, 

ul. Slowaekiego 9, Rzesz6w, prowadzqca dyskusjll publicznq 

Panl dyrektor powitala gosci zgromadzonych na dyskusji publicznej zorganizowanej w czasie 
wylozenia, w dnlach od 29 iutego do 23 marca 2012 r., MPZP Nr 220/6/2011 terenu pod drog~ 
publiclnq zbiorczq na oslediu Wlikowyja w Rzeszowie . Nastllpnie poprosila paniq projektant planu, 
mgr inz. Stanisiawll Kiwak-Ciupirlskq, 0 przedstawienie procedur I rozwiqzarl przyj~tych w projekcie 
planu. 

2. 	 Panl mgr Inz. Stanislawa Kiwak-Clupillska, uprawniona urbanistka (nr wpisu KT-294), 

projekta nt planu 

Pani Stanislawa Klwak-Ciuplr'iska poinformowala zebranych 0 podj~ciu przez Radll Miasta 

R,eszowa uchwaty Nr VIIi/168/20ll 0 przystqpieniu do sporzqdzenia planu w dniu 29 marca 2011 r. 

oraz 0 ogloszeniu 0 przystqpieniu do planu i mozliwosci sk!adania przez zaioteresowanych wniosk6w 

do tego planu. Ogloszenie to ukazalo sill w gazecie codziennej Nowiny w dniu 27 kwietnla 2011 r. 

OraZ w Internecie I na tablicach ogloszer'i w Urzlldzie Miasta a takze na terenie osiedla Wilkowyja. 

W tenminle wyznaczonym do skladania wniosk6w, tj. od dnia ogloszenia do 20 maja 2011 r., nlkt 

z os6b prywatnych nle z!ozy! wnlosk6w do planu. Po przeprowadzeniu niezb~dnych analiz 

I rozpatrzeniu przez Prezydenta wniosk6w od instytucji i organ6w, opracowano projekt planu, kt6ry 

zosta! poddany ocenle MKUiA. W dniu 4 pazdziernika 2011r. Komisja Urbanistyczna pozytywnie 

zaopiniowala projekt planu. Nast~pnie projekt planu przes!ano do opiniowania i uzgodnier'i do 

poszczeg61nych instytucji i urzlld6w. Uzyskano pozytywne opinie i uzgodnienia. W dniu 18 lutego 

2012 r. ukazalo sl~ w Nowinach ogloszenie 0 wylozenlu projektu planu do publlcznego wglqdu 

w dniach od 29 lutego do 23 marea 2012r. Ogloszenie 0 wylozeniu zamieszczono w Internecie i na 

tablicach og!oszer'i w Urz~dzie Mlasta, a takze na terenie osiedla Wilkowyja. Uwagi do projektu 
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moina skladac do 6 kwietnia 2012r. Uwagi zostanq rozpatrzone przez Prezydent~ Mia.ta Rzeszowa . 

Uwagi nieuwzgh:dnione wraz z projektem planu zostan~ przedstawione Radz ie Mia.ta Rzeszowa. 

Powodem podj~cia planu bY/o wy.t~pienie do Wydzialu Architektury za intere50wanych osob 

o wydanie warunk6w zabudowy na 8 budynk6w jednorodzinnych wraz z drog~ doj;azdow~, na terenie 

kt6ry w obowi~zuj~cym tu do 31 grudnia 2003 r. planie, by/ rezerwowany pod drog\: publiezn~ 

gl6wn~. W zwi~zku z tym, aby w dalszym ci~gu rezerwowac teren pod drogfO, zostal podj\:ty niniejszy 

plan. Planem obj\:to teren 0 powierzchni okolo 1,7 h, poloiony na p61noc od ul . Lwow5kiej, 

w s~siedztwie granicy z gmin~ Krasne. Projektowany odcinek ma dlugosc okoto ok. 450 m, .tanowi 

fragment ci~gu komunikacyjnego przebiegajijcego od a!. Niepodleglosci ulicq X Sudeckiej Dywizji 

Piechoty, nast\:pnie terenem ustalonym pod drog\: zbiorez~ w miejscowych planach ooowi~zuj~cych 

na terenie znajduj~eym si\: po poludniowej stronie u!. Lwowskiej . W kierunku pOInocnym omawiana 

droga pol~czy 5i\: z drog~ gl6wn~ projektowan~ po p61nocnej stronie Cmentana Komunalnego na 

Wilkowyi. Na planszy zo.tal przedstawlony catv uklad komunikacyjny Miasta RzeS20wa. 

3. Pani Anna Rairiauk, dyrektor Biura 

Pani Dyrektor przedstawila na planie mia.ta jak b\:dzie wygl~dac pot~ezenie i.tniej~cych ulic 

z projektowanym odcinkiem drogi, informuj~c, ie ten uklad komunikacyjny by' projektowany jui 

w Miejscowym Planie Ogolnym Zagospodarowania Przestrzennego miasta Rzeszowa uchwalonym 

w 1992r. oraz uchwalony w obowi~zuj~eym Studlum Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania 

Przestrzennego miasta. 

4. Mleszkanlec I osledla Wilkowyja, czlonek Rady Osiedla 

Zagadnienia poruszone w dyskusji: 

Zapytat ezy Je.t ustalony termin realizacji tej drogi? Teren je.t wydzlelony od wlelu lat, ale nic 

si\: nle dzleje. Przedstawil obawy mieszkaricow, ie t~ projektowan~ droga poJad~ tiry i chcieliby znac 

jakl b\:dzle tonai dopuszczalny. 

W odpowiedzi: 

Pani Stanislawa Kiwak-Ciupinska poinformowala, ie dopuszezalny tonai u5tala zarz~dca drogi, 

a tiry pojad~ inn~ drog~. 

S. Mieszkaniec II osledla Wilkowyja 

Zagadnienla poruszone w dyskusjl: 

Dlaczego je.t potrzebna teraz ta droga? 

6. Pani Anna Ralnauk, dyrektor Biura 

Wodpowiedzi: 

W rejonie projektowanej drogi znajdowal si\: zamkni\:ty obiekt wojskowy "prochownia". Po jej 

likwidacji, teren ten oraz teren wok61 by/ej prochowni w strefie 300 m b\:dzie moina 

zagospodarowac. A to jest pi\:kny teren. Teraz, gdy jest moiliwa zabudowa, to wlaklclele i miasto 
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oczekujq rozplanowania tego terenu. Chcq wiedziec gdzie b~dq lokalizowane tereny zabudowy, gdzie 

uliczki, gdzie dojazdy? 

7. Mieszkaniec II osledla WilkowyJa 

Zagadnienia poruszone w dyskusji: 

Ta droga jest wynikiem tego, ie trzeba pom6c temu panu, kt6ry zakupil .prochownill"? 

Mieszkancy chcieliby znae ile tam docelowo blldzie mieszkanc6w? Czy projektowana ulica moie bye 

niiszej klasy nii zbioreza? Ta uliea b~dzie przebiegac przed naszym blokiem. 

8. Pani Anna Ralrlczuk, dvrektor Biura 

W odpowiedzi: 

Pani Dyrektor odpowiedziala, ie zadaniem Biura jest planowanle urbanistyezne. Jeieli 

zabezpieczymy teren w planie, to jui realizacja drogi jest nast~pnym etapem. A istniej~ee bloki byly 

zrealizowane z calq swiadomoseiq konieeznosci planowania tej uliey. Natomiast, aby obsluiye ea/y ten 

teren, musi bye tu zbioreza ulica. 

9. Mieszkaniec I osledla Wilkowyja, czlonek Rady Osiedla 

Zagadnlenia poruszone w dyskusji: 

Interweniuj~ aby zrobic cos dla tych mieszkarlc6w, kt6rzy tam mieszkajq. Ulicll jui mamy 

przy bloku. Z tylu Sq pola, czy nie moina tej drogi tam przeprowadziC? 

W odpowiedzi: 

Pani projektant planu poinformowala, ie planowana ulica b~dzie sluzye ealemu miastu. 

Pozwoli, aby miasto prawidlowo funkcjonowalo i sill rozwijalo. Przebieg ulicy jest zgodny ze Studium, 

jest kontynuacjq ciqgu komunikacyjnego od al. Niepodleglosci do ul. Lwowskiej, i biegnqcego dalej 

w kierunku p6/nocnym do dragi gl6wnej projektowanej po p6/nocnej stronie Cmentarza 

Komunalnego na Wilkowyi. W obszarze podj~tego planu, poza budynkiem nr 171 przy ul. Lwowskiej, 

teren nie jest zainwestowany. Teren po p6/nocnej stronie ul. Marcina Filipa stanowi wlasnosc miasta. 

Przy ul. Marcina Filipa, po zachodniej stronie planu, obowlqzuje plan miejscowy, w kt6rym cz~se 

terenu zostala jui przeznaczona pod fragment ulicy zbiorczej, tej samej, kt6r~ na dzisiejszym 

spotkaniu omawiamy. 

10. Mieszkaniec III osledla Wllkowyja 

Zagadnienia poruszone w dyskusji: 

CZ~SC mieszkarlc6w interesowala droga istniejqca, obslugujqca zabudowll szeregowq 

usytuowanq po zachodniej stronie planu, biegnqca w cz~sci w miejscu planowanej drogi dojazdowej 

oznaczonej w projekcle planu symbolem 2KDD, Cz~sciowo ta droga jest wykonana z kostki, 

a cz~Sciowo ze Zwiru. Czy na tej kostce ~dzie budowana nowa droga, czy pozostanie to co jest? 

Chcieliby wiedziec kto dokonal odbioru drogi z kostki? 

3 



11. Pani Stanlslawa Kiwak·Ciupil\ska, projektant planu 

W odpowiedzi: 

Pani projektant planu odpowiedziala, ie droga 2KDD zostala wyznaczona na terenie 

stanowiqcym wlasnosc miasta. Jest to droga publlczna i moie sluiyc obsludze przylegajqcego do niej 

terenu. Natomiast sprawami, kt6re podnoszq mieszkaricy zajmujq si~ inne wydziaty i jednostki 

Un~du Miasta: Wydzial Architektury i Miejski Zarzqd Drcg. 

12. Pan 2dzlslaw Baran, przedstawiciel Miejskiego Zarz<ldu Drcg 

W odpowledzi: 

Pozwolenie wydaje Wydziai Architektury. 

13. Mieszkaniec I osiedla Wllkowyja, czionek Rady Dsiedla 

Zagadnienia poruszone w dyskusji: 

Mieszkarlcy podkresliii, ie bojq si~ 0 bezpieczenstwo dzled po wybudowa niu drogi zbiorczej. 

Chcieliby wiedziecjakiej szerokosci pas zieleni zostaje poza drog'l? Jak ten pas 35 m bf,ldzie wyglqdal? 

Czy b~dq swiatia na drodze? Czy pozostanq rosnqce w pasie drogi dnewa? 

14. Pani Stanislawa Klwak-Clupil\ska, projektant planu 

W odpowiedzi: 

W linlach rozgranlczaj<lcych drog~, w pasie terenu 0 szerokosci 35 m zosta!y zaplanowane: 

jezdnla 0 szerokosci nle mniejszej nii 7 m, obustronne chodniki szerokosci nie mniejszej nii 1,5 m 

oddzielone od jezdnl zieleniq 0 szerokosci 3,5 m, scieika rowerowa dwukierunkowa 0 szerokosci 2,0 

m, usytuowana po zachodniej stronie jezdni, oddzielona od jezdni zielenlq. Pozostajqcy teren moie 

zostae zagospodarowany zieleniq. Potrzeba zainstalowania swiatel na skrzyiowaniu z ul. Marcina 

Filipa oraz mOiliwosc pozostawienia drzew w pasie drogowym, zostanie rozstnygni~ta na eta pie 

projektu budowlanego drogi zbiorczej. 

15. Mieszkaniec IV osiedla Wilkowyja 

Zagadnienia poruszone w dyskusji: 

Powsta/o pytanie, czy moina wnioskowac, aby jezdnia drogi zbiorczej miala maksimum 7 m, 

zamiast minimum 7 m, co zostalo zapisane w uchwale? We wczesniejszej uchwale 20/16/2004 nie 

bylo podanych szerokosci, sk<ld Parlstwo teraz wzi~1i te szerokosci? Obawiamy si~ aby nie zrobili 

zamiast 7 m np. 14 m, bez chodnik6w. Tu bf,ldzie pif,lknie uchwalone a potem wykonawcy zrobiq 

szerzej i PUSZCZq tq drogq tiry. Dlaczego tak nagle pnyspieszyl temat tej drogi? Gdy b~dzie 7 m to tir 

jui nie wjedzie. 

W odpowiedzi: 

Pani projektant planu wyjasnila, ie zapis w projekcie planu odnosnie szerokosci jezdnl "nle 

mniejsza nii 7 mOO pozwala, w zaleinosci od potrzeb, na dodatkowe pasy ruchu np. w rejonach 

skrzyiowarl. Natomiast, plan sp0r'Zqdzany jest obecnie ze wzgl~du na koniecznosc zarezerwowania 
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terenu na eel publiczny, jakim jest droga zbioreza, z powodu wyst<jpienia 0 warunkl zabudowy na 

terenie przeznaczonym wczesniej pod drog~ oraz ustalonym w obowi<jzuj<jcym Studium. 

16. Mles.tkanlec III osledla Wllkowyja 

Zagadnienia poruszone w dvskusji: 

Poproszono 0 wyjasnienie jak b~dzie si~ i<jczyta draga zbioreza z innymi drogami na osiedlu? 

ZgIoszono r6wniei wniosek, aby teren wykupie, zabezpieezye na drog~, aby nie budowal si~ tam nikt. 

W odpowiedzi: 

Pani projektant planu wyjasnHa, ze pol<jezenie z innymi drogami, w tym istniej<jeyml, b~dzie 

odbywac si~ poprzez skrzyiowania. Obslug~ zabudowy mieszkaniowej znajdujqeej si~ w s<jsiedztwie 

dragi zbiorczej zapewniaj<j drogi dojazdowe i droga lokalna (ul. Marcina Filipa) . 

17. Pan Kazimlerz Wozniak, mieszkaniee osiedla Wilkowyja 

Zagadnienia poruszone w dyskusji: 

Poprosll 0 wyjasnienie, ezy mozna juz realizowac zabudow~ mieszkaniow<j jako zast~pez<j, 

poniewai jest z domu, kt6ry przeznaezony jest do wyburzenia. Czy nie p6jdzie wraz z matk<j na bruk 

w konsekweneji budowy drogl? Jaka jest proeedura, gdy budynek b~zie wyburzany? Jak przedstawia 

si~ negoejacja co do eeny? Czy bylaby moiliwose przeniesienia jego budynku z 1928 r., skoro jest to 

budynek zabytkowy? Czy jest moiliwa zabudowa altematywna dla budynku wyburzanego na terenie 

poloionym na p6/noe od istniej<jeej zabudowy? Moze powinien zwr6eic si~ do Prezydenta 

z tym problemem? 

18. Panl Anna Raio~czuk, dyrektor Biura 

Wodpowiedzi: 

Pani Dyrektor wyjasnila, ze teren na p6tnoe od istniej<jeej zabudowy przy ul. Lwowskiej nie jest 

jui obj~ty omawianym planem. Trudno przewidziee, czy dla Panstwa byloby korzystniej, gdyby ten 

teren byl obj~ty planem? Sporz<jdzenie planu trwa okolo rok, trzeba si~ z tym liezye. Czy moie bye 

realizowana zabudowa mieszkaniowa w sytuaeji braku planu? Jeieli to jest Pana wlasnosc, to w tej 

sprawie mozna wyst<jpic 0 warunki zabudowy do Wydzialu Arehitektury a nast~pnie 0 pozwolenie na 

budow~. Natomiast een~ wykupywanej nieruchomosci na cele publiczne okresla rzeezoznawea. Takie 

informaeje najlepiej uzyskac w Biurze Gospodarki Mieniem na ul. Ofiar Getta 3. Po wykonaniu 

projektu teehnicznego drogi, jesli okaie si~, ie dla prawidlowego rozwi<jzania skrzyiowania 

projektowanej drogi zbiorezej z ul. Lwowsk<j konieeznym b~dzie pozyskanie terenu, to Pana 

nieruehomosc b~dzie musiala bye pozyskana na eel pUbliczny. 

19. Mieszkanlec I osiedla Wilkowyja, czlonek Rady Osiedla 

Zagadnienia ooruszone w dvskusli: 

Chcieliby wiedziee ezy dla placu zabaw dla dzlecl jest jakls teren rezerwowany? Teraz teren na 

tej drodze jest zagospodarowany, dzieei maj<j tutaj sw6j plae zabaw. Co b~dzie dla dzieci 

alternatywnle? Nowa szeroka droga rozdzieli nas. Czy b~dzie jakies przejScie dla pieszyeh, ezy dla 
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dzieci do szkoly7 Chcemy spokojnie iye. Czy moina starac si~ 0 Jakie'; progi zwalniaj~ce na tej drodze 

planowanej? Skoro mlasto chce reallzowae tak" drog~ to powlnno nam zabezpleczye cos dla dzleci. 

W odpowledzl: 

Pani projektant planu polnformowala, ie moie bye to wnlosek do kolejnego proJektu planu 

lub do Studlum Uwarunkowari I Kierunk6w Zagospodarowanla Przestrzennego Miasta Rzeszowa. 

Natomlast obowl~zujqca pr~dkost na drodze zblorczej w mlescle to 50 km/h. Dopuszczone Sq 

w projekcle planu r6wniei ekrany. 

W odpowledzl: 

Pani Barbara Kasprzycka-Lejda uzupelnlta, ie na dradze zbiorczej nle moie bye prog6w. Tam 

gdzie jeidi~ autobusy to nle ma prog6w zwalniaj~cych. 

20. Pan Zdzlstaw Baran, przedstawlclel Mlejskiego Zarzqdu Dr6g 

W odpowiedzl: 

Nle moie bye prog6w zwalnlaj~cych. Natomlast sygnalizacja swietlna zaleiy od nat~i.enia ruchu. 

21. Pani Anna Ralriczuk, dyrektor Biura 


W odpowiedzi: 


Przejscla dla pieszych Sq wskazywane w projektach technicznych. Biuro na eta pie 

projektowania urbanlstycznego, rezerwuje teren, nie rozwi~zuje go technicznie. 

22. Mieszkanlec II osledla Wilkowyja. 

Zagadnlenia poruszone w dyskusji: 

Zatem ekrany musimy zapisac w uwagach. Nikt z nas nle wledzial 0 planowaneJ drodze, 

deweloper nie m6wil, a kaidy kto wiedzial to myslal, ie stary plan siE: przedawni . Chcielibysmy tei 

wledziec jak wygl~da przygotowanie pod t~ drogt: jesli chodzi 0 odwodnienle i uzbrojenie? Czy 

realizacja drogi moie sit: rozpoczqe w tym roku7 Czy ta droga powstanie ze srodk6w unlJnych7 Czy 

jakles ogrodzenie przy tej drodze b~dzie od strony naszych mieszkan7 

23. Pan! Anna Rah\czuk, dyrektor Biura 

W odpowiedzi: 

Takie Inwestycje muszq bye uwzglt:dnione w wieloletnlm planie finansowym i w budiecle 

miasta. Miasto wykorzystuje moiliwoscl pozyskania sradk6w unijnych. Do uchwalanego planu 

dotqczony jest zaf~cznik z Informacjq 0 sposobie realizacjl zadan wfasnych. Ogrodzen przy drogach nie 

okresla sit: w miejscowym planie, natomiast dopuszczono planem umieszczenle zabezpieczen przed 

halasem w IIniach rozgranlczaJqcych drag!. 
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24. Mieszkanlec III osiedla Wllkowyja 

Zagadnienia poruszone w dyskusii: 

Mieszkarlcy chcleliby wiedziec, czy skrzyiowanie z ullcq Lwowskq b~dzie rozbudowane? 

R6wniei jak b~dzie rozwiqzana sprawa istniejqcej drogi technicznej - serwisowej Zil ekranami. 

W odpowiedzi : 

Pani proJektant planu wyjasnila, ie skrzyiowanie z ul. Lwowskq b~dzie jednopoziomowe, 

czterowlotowe skanalizowane oraz, ie w liniach rozgraniczajqeych dopuszczone Sq drogi serwisowe 

stanowiqce dojazd do zabudowy. 

25. Mieszkaniec I osiedla Wllkowyja, czlonek Rady Osiedla 

Zagadnienia poruszone w dyskusji: 

Rada osiedla wnioskowafa 0 wprowadzenie svgnalizacji 5wietinej na ul. 8altyckiej. Mieszkaricy 

obawiajq si~, ie tu powstanie prosta droga, kt6ra b~dzie sluiyc jako obwodnica. Pytajq, czy nie ma 

innej alternatywy dla tej drogi? My tam mieszkamy i szukamy innego obejscia. Czy moie Pani 

zmodyfikowae miejski plan, czy to jui nie moze bye innego obejscia? Cena naszych mieszkan spadnie 

w tym rejonie. Jak obliczacie lie samochod6w b~dzie tu przejeidiac docelowo? 

26. Pani Barbara Kasprzycka-Lejda, gf6wny specjalista w Biurze Rozwoju Miasta Rzeszowa 

W odpowiedzi: 

Wyjasnila, ie jest zakladana prognoza ruchu dla drogi i jesli po wybudowanlu b~dzie ona 

przenosic ruch powodujqCY nadmierny halas, mogq powstac ekrany. Na uliey zbiorczej nie jeidiq 

samochody cl~iarowe. 

W odpowiedzi : 

Pani projektant planu uzupelnila, ie Miasto liczy na to, ie cz~sc mieszkarlc6w z samochod6w 

osobowych przesiqdzle si~ do komunikacji zbiorowej i odciqiV w ten spos6b drogi . Miasto nie moze 

reallzowac drogi na terenie innej gminy. To jui jest ostatni, przed gminq Krasne, teren w miescie na 

realizacj~ tej drogi. 

21. Mleszkaniec IV osledla Wilkowyja 

Zagadnienia poruszone w dyskusjl : 

Obawia si~, ze ta droga b~dzie obslugiwac tereny "prochowni", po tym, jak powstanq tam inwestycje. 

W odpowiedzi: 

Panl projektant planu, Stanisfawa Kiwak-Ciupirlska, pokazala na planie miasta jak przebiega 

planowana droga i jej kontynuacja, Jakie Sq powiqzania z innymi drogami na terenie miasta i gminy 

Krasne, wykazujqc, ii omawiana droga zapewnia powiqzania og6lnomiejskie, oraz komunikuje 

ogromne tereny pomi~dzy liniq kolejowq granicq z gminq Krasne i ul. Lwowskq. 
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28. Mleszkanlec IV osiedla Wilkowyja 

Zagadnienia poruszone w dyskusll: 

Kolejny raz porusza temat szerok~ei drogi zbiorezej i obawia sl~ ezy droga zbioreza 


z zapisem minimum 7 m nie b~dzie na etapie realizacji poszerzona znacznie7 Chelalby aby zapisac 


w uehwale, ie poza skrzyiowaniem b~dzle to maksyrnalnie 7 m. Wnioskuje i zach'lea wszystkieh aby 


walezyc 0 taki sztywny zapis. 


29. Mieszkaniec III osledla Wilkowyja 

Zagadnienla poruszone w dyskusji: 

Dopytywal, ezy musi zostac polqezona droga 2KDD z drogq 1KDD oraz z drogq KDD b~dqeq 


poza planem7 Mieszkarky ehcieliby doeelowo, aby by/o jak dotyehezas tylko dla ieh dojazdu, 


z wjazdem tylko z jednej strony, a nie aby by/a otwarta dla komunikaeji dla Innyeh uiytkownikow 


ruehu. Zapytal tei, ezy nie moina organizowac dyskusji publieznyeh w innyeh godzinaeh, nii wezasie 


godzin pracy? 


W odpowiedzi: 

Pani projektant planu poinformowala, ie po!ijczenie dr6g dojazdowyeh zapewnia obslug~ 


terenow osiedla przylegajqcyeh do drogi zbiorczej, poniewaz droga zbiorcza nie obsluguje 


poszezeg61nyeh dzlalek. Drogl 1KDD, 2KDD i KDD Sq drogami publicznymi i powinny bye dost~pne dla 


wszystkieh mleszkanc6w. 


30. Panl Stanislawa Kiwak·Ciupirlska, projektant planu, 

konezqe dyskusj~ publieznq zapytala zebranyeh ezy sq jeszcze jakies pytania do projektu planu. 


Wobec braku pytan podzi~kowala wszystkim za przybycie, przypominajqc rownoezesnie 0 moiliwoSci 


skladania uwag do projektu planu do 6 kwietnia 2012 r. i zakorkzy/a dyskusj~ publicznq. 


III. Ustalenia z dyskusji: 

Uczestnicy zapoznali si~ z ustaleniami przyj~mi w projekeie planu oraz z proeedurq jego 


sporzqdzanla. Moiliwose wprowadzenia korekt w projekcie zostanie przeanalizowana na eta pie 


rozpatrywania uwag. 


Protokol sporzqdzono w 3 egzemplarzaeh, z przeznaczeniem: 

1) dla Prezydenta Miasta, 

2) do dokumentaeji planistycznej, 

3) do publicznego wglqdu. 

Protok61 zawiera 8 ponumerowanyeh stron. 

/JIIJttC HOZWOJU 
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